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Na Konferenci Ústeckého krajského šachového svazu (ÚKŠS) dne 18. února 2022 byl 
předsedou Sportovně-technické komise (STK) zvolen jako předseda Jiří Křivský, který byl 
současně zvolen i členem Výkonného výboru ÚKŠS (VV ÚKŠS).  
Na jeho návrh VV ÚKŠS na své 82. schůzi 10.3.2022 schválil další členy STK: Michala Babičku, 
Zdeňka Jandu a Radka Ulrycha. STK zpracovala návrh Statutu STK, který byl VV ÚKŠS schválen 
dne 24.5.2022. STK v prvním pololetí 2022 dokončila Krajský přebor (KP) družstev a ve 
spolupráci s Šachovým klubem Teplice byl v rámci turnaje TEPLICE OPEN uspořádán KP 
jednotlivců v praktickém šachu mužů a žen, seniorů a juniorů v kat. H,D18 a H,D20.  
V KP družstev zvítězilo družstvo ŠK Slavoj Litoměřice C, které postoupilo do 2. ligy. Vítězem 
KP2A se stalo družstvo ŠK Louny B a KP2B ŠK Spartak Ústí nad Labem C. V jediné soutěži KP3 
zvítězili Jezdci z Bystřan. Pro dokreslení situace v soutěžích družstev po 13 letech se do 1. ligy 
probojovalo krajské družstvo – Slavoj Litoměřice. Na úkor toho se však v letošním ročníku 
počet krajských družstev v 2. lize snížil ze 6 na 4, když družstva Podbořan a ŠK Teplic nevyužila 
práva účasti v 2. lize.  
V KP jednotlivců v praktickém šachu zvítězil Jan Mikeš (5,5 b.) před Miroslavem Jiráskem a 
Gustavem Brejníkem (oba 5). KP žen se jako jediná zástupkyně kraje zúčastnila Marie 
Bažantová. V kategorii seniorů zvítězil Jiří Horák před Antonínem Frimlem (oba 4,5 b) a 
Josefem Koblasou (4 b.). V kategorii H20 zvítězil Miroslav Jirásko před Filipem Dolenským (oba 
5 b.) a Jakubem Šťastným (4,5 b.). V kategorii H18 zvítězil Miroslav Jirásko před Filipem 
Dolenským (oba 5 b.) a Janem Václavíkem (4 b.). Celkem se turnaje zúčastnilo 226 šachistů, 
z toho 26 zástupců našeho kraje. Nízký počet účastníků z kraje byl důvodem, že pořádající 
oddíl odmítl pořádat KP jednotlivců i v příštím roce.  
Dne 29.06.2022 předseda STK Jiří Křivský předložil VV ÚKŠS ke schválení zápis se schůze STK 
ze dne 6.6.2022, ve kterém se STK rozhodla všechny pokuty udělené v KP družstev plošně 
odpustit z důvodu všech potíží s covid-19. K takovému postupu měli výhrady členové VV i RK, 
na základě čehož Jiří Křivský ještě 29.6.2022 rezignoval na svou funkci předsedy STK a předsedy 
KR a současně i člena těchto komisí.  
Vzhledem k dané situaci VV ÚKŠS urychleně projednal aktuální stav a již 2.7.2022 pověřil 
vedením STK a KR předsedu VV – Františka Chaloupku. Zároveň uložil STK k novému 
projednání vyhodnocení KP družstev. Dne 4.7.2022 rezignoval na funkci člena STK i Radek 
Ulrych, takže STK dále pracovala ve složení Chaloupka, Babička a Janda.  
Dne 19.7.2022 STK formou per rollam opětovně vyhodnotila KP družstev. STK dále projednala 
návrhy konkurzů na KP jednotlivců v praktickém šachu, rapid šachu a bleskovém šachu, dále 
KP družstev v rapid šachu a bleskovém šachu a předložila je ke schválení VV ÚKŠS, který je 
schválil 21.8.2022 na své 84. schůzi.  
K uspořádání KP jednotlivců v rapidu se přihlásil KŠ Spartak Ústí nad Labem, na další turnaje 
ani jeden z krajských oddílů ani při opakované výzvě nereagoval, teprve koncem roku se 
přihlásily i další oddíly – na KP jednotlivců v praktickém a bleskovém šachu ŠK Spartak Ústí nad 
Labem a KP družstev v rapidu a blesku ŠK Slavoj Litoměřice. Všechny tyto akce již byly 
zapracovány do aktualizovaného termínového kalendáře ÚKŠS, který je dostupný na webu 
ÚKŠS. Organizaci všech těchto soutěží STK považuje za důležitý moment k obnovení a 
pokračování krajských soutěží.  
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24. září 2022 se STK sešla v Děčíně na losovací schůzi KP družstev. Do KP1 se přihlásilo 12 
družstev (s využitím 2 náhradníků), do KP2 celkem 18 družstev a do KP3 13 družstev. Všechny 
soutěže probíhají bez problémů.  
 
Schválený finanční rozpočet STK byl však průběžně plněn pouze u některých akcí. Rozpočet byl 
plánován se ztrátou 5.400 Kč. Celkový výsledek je přibližně +13.000 Kč. Nelze však tento 
výsledek považovat za úspěch, neboť z poloviny byl vytvořen úsporou výdajů z důvodu 
omezení sportovní činnosti, konkrétně nezajištění organizace KP jednotlivců v rapidu a 
bleskovém šachu a KP družstev v rapidu a bleskovém šachu, a u druhé poloviny zejména 
výběrem pokut za porušování soutěžního řádu a rozpisu soutěže KP družstev. Osobně se 
domnívám, že v takovém případě přebytek v hospodaření je pro rozvoj sportovní činnosti 
kraje spíš ztrátou než ziskem.  
 
V současné době STK považuje za nejdůležitější úkol nalézt předsedu STK, a poté prokázat 
součinnosti při organizaci výše uvedených krajských soutěží.  
 
František Chaloupka  
pověřen řízením Sportovně-technické komise 
 
Projednáno elektronicky ve Sportovně-technické komisi ve dnech 28.12.2022 až 2.1.2023 (bez 
odstavce o výsledcích financování). Bez připomínek.  
 
Projednáno na 86. schůzi VV dne 10.1.2023, bez připomínek.  
 
 
 


